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Press Release

H.E. Ambassador Ajit Gupte has assumed the charge of Ambassador of India to the
Arab  Republic  of  Egypt  on  10th March,  2021  in  succession  to  H.E. Ambassador  Rahul
Kulshreshth who completed his tour of duty on 28th February 2021. 

H.E.  Ambassador  Gupte  was  previously  Ambassador  of  India  to  Denmark  from
September 2017 to March 2021. He joined the Indian Foreign Service in 1991.

H.E. Ambassador Gupte is married to Mrs Priti Gupte and they have a daughter.
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صحفية  نشرة

           / يوم   العربية مصر جمهورية في الهند كسفير مهامه جوبتيه أجيت السفير سعادة مارس 10تولى

2021        / يوم    خدمته مدة أنهى الذي كولشريشت راهول السفير لسعادة ً .2021فبراير  28خلفا

    / الهن   سفير منصب جوبتيه السفير سعادة سبتمبر       شغل من الفترة خلال الدنمارك في 2017د

مارس   عام.         2021وحتى في الهندي الدبلوماسي بالسلك التحق قد .1991وكان

.     / ابنة      ولديهما جوبتيه بريتي السيدة من متزوج جوبتيه السفير سعادة

القاهرة
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